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Dato: S.december,2012
Ref.: Per.U.Pedersen

Referat fra ekstraordinær generalforsamling
Tirsdag 6.november, 2012, i Dybbøl Forsamlingshus

-Bestyrelsen havde besluttet, at udlevere stemmesedler samtidig med afkrydsning af
medlemmerne efterhånden som disse mødte op. Dette for at sikre at der kun blev

udleveret en stemmeseddel pr. husstand.

Valq af diriqent

-Bestyrelsen foreslog Hans Skafte. Da der ikke fremkom andre forslag blev Hans Skafte
valgt.

-Dirigenten konstaterede at det ene af de to krav (14 dages varsel) for indkaldelse til

ekstraordinær generalforsamling var opfyldt. Krav om indkaldelse 3 uger efter bestyrelsens
beslutning var ikke opfyldt.
Bestyrelsen gjorde opmærksom på at dette ikke var muligt, da det på beslutnings-
tidspunktet ikke var kendt hvornår forhandlingerne med Stofa og YouSee var så langt at

der kunne indkaldes til ekstraordinær generalforsamling.
Dirigenten spurgte forsamlingen om nogen havde indvendinger mod dette forhold. Dette

var ikke tilfældet og generalforsamlingen blev derfor erklæret for beslutningsdygtig.

Formandens orienterinq

-Formanden Ejner Egtved, gennemgik sammenligning mellem nuværende løsning og

løsningerne fra Stofa og YouSee.
-Sekretæren Per U.Pedersen gennemgik den seneste opdatering af programsammen-

ligningen (ikke udleveret, men kan hentes på foreningens hjemmeside Skansen.dk).

-Spm.: Konsekvenser ved Sydenergi's overtagelse af Stofa?
Svar: Der har ikke været nogen konkret udmelding fra hverken Stofa eller Sydenergi med

relation til foreningens situation.
-Spm.: Kan der ved ny løsning stadig kobles flere fjernsyn til uden specielle bokse?
Svar: Ja, så længe man ikke ønsker specieltjenester.
-Spm.: Bestyrelsens anbefaling?
Svar: lngen formel anbefaling, bestyrelsen lader det være op til medlemmerne.

Behandlinq af indkomne forslaq

Forslag 1 (Uændret signalforsyning fra vores egen hovedstation og fortsat internet og lP
telefoni fra Dansk Kabel TV / YouSee).
*15 stemte for
*80 stemte imod
*2 stemte blankt

Da forslaget hermed var faldet, gik generalforsamlingen videre med afstemning om flg.

forslag:



Side 2 af 2

Forslag 2 (Bestyrelsen bemyndiges til at indgå en aftale med Stofa om
signalforsyning til alle medlemmer gennem en fiberforbindelse etableret til vores
hovedstation)

og
Forslag 3 (Bestyrelsen bemyndiges til at indgå en aftale med YouSee om
signalforsyning til alle medlemmer gennem en fiberforbindelse etableret til vores
hovedstation)

*31 stemte for forslag 2 (Stofa)
*65 stemte for forslag 3 (YouSee)
*lngen stemte blankt

Eventuelt

lngen punkter.
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